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§160     Dnr KS 2022-1222 
 
Fråga till KSO Bino Drummond (M) rörande Norrtälje skolors miljö. Från 
Johan Österberg (ROOP). 
Beslutsunderlag 
 
Fråga till KSO Bino Drummond (M) om läromiljö i skolorna i Norrtälje. Från Johan Österberg (ROOP) 

Beslutande sammanträde 
Yttranden 
Bino Drummond (M) och Johan Österberg (ROOP) yttrar sig.  

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om kommunfullmäktige anser frågan besvarad och finner att kommunfullmäktige 
beslutar i enlighet med förslaget. 
 
  
Paragrafen är justerad 
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Fråga till kommunstyrelsens ordförande Bino Drummond (M) i 

kommunfullmäktige 26 september 2022  

 

Från Roslagens Oberoende Parti, rörande Norrtälje skolors miljö.  

 

Bakgrund;  

 

Det finns ett stort behov av renovering och underhåll i förskolor och 

grundskolor, för att ha ändamålsenliga lokaler, som inte har kunnat åtgärdas 

under 2022. 

 

Vår fråga blir;  

 

- Hur många miljoner från överskottet i 2021 års driftbudget är 

kommunledningen beredd att satsa på upprustningen av de kommunala 

förskolorna och grundskolorna, för att skapa likvärdiga förutsättningar 

med de fristående förskolorna och grundskolorna som redan är etablerade 

och/eller under uppförande i Norrtälje? 

 
 

För Roslagens oberoende parti 

 

 

Johan Österberg  

Bitr. gruppledare och ledamot i KF 
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